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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over een
t-vormige buis met hormonen die bij
koeien wordt ingebracht. (Ingezonden
17 juli 2008)

1
Kunt u uiteenzetten wat u bedoelt
met «het is noodzakelijk voor het
verbeteren en beter tonen van de
vruchtbaarheid van hoogproductieve
koeien»? Waarom is het noodzakelijk,
voor wie is het noodzakelijk en op
welke gronden is het noodzakelijk?1

2
Wat is de reden dat hoogproductieve
koeien lastig vruchtbaar zijn en
moeilijk hun vruchtbaarheid tonen?

3
Welke alternatieven zijn voorhanden
die voorkomen dat koeien
vruchtbaarheidsproblemen krijgen en
worden er alternatieven ontwikkeld
om te stimuleren dat koeien op
natuurlijke wijze drachtig worden?

4
Waarom wordt het hormoon
geschaard onder de categorie
«diergeneesmiddel»? Wordt een lage
vruchtbaarheid en het niet goed
tonen van de vruchtbaarheid
beschouwd als een ziekte waar een
koe aan lijdt en waarom?

5
Hoe verhoudt de toelating van de
hormonen in Europa zich tot het

gebruik van hormonen in de
Verenigde Staten in de zuivel en
vleesproductie? Wat zijn de
overeenkomsten en de verschillen?
Gaat Europa dezelfde middelen
toestaan als de VS en welke
consequenties heeft dat voor de
gezondheid en het welzijn van dieren
en de volksgezondheid?

1 Aanhangsel Handelingen nr. 2668,
vergaderjaar 2007–2008.
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